
Protokół Nr 8 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Poświętne, które odbyło się w dniu                    

13 czerwca 2011 roku w godzinach 10
25

-14
05

 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził radny Andrzej Pawlik przewodniczący komisji, powitał 

zebranych radnych, Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy.  

W posiedzeniu udział brali pan Nowakowski i Duda gospodarze jednostek OSP w 

Brudzewicach i Gapininie, pan Lipski Kierownik ZUK. 

Przedstawił poniższy porządek posiedzenia: 

 

1.  Dalsza analiza wykonania budżetu Gminy za rok 2010, 

2.  Przygotowanie wniosku absolutoryjnego dla Wójta  Gminy 

3.  Zagadnienia bieżące 

- sprawdzenie dokumentacji inwentaryzacyjnej sprzętu ppoż. 

- wyjaśnienie kwestii zatrudnienia konserwatora w OSP Poświętne, 

- sprawdzenie zasadności wykorzystywania telefonu komórkowego w GOK-u, 

- sprawdzenie dokumentacji inwestycji realizowanych w 2010 r. 

- sprawdzenie dokumentacji finansowej inwestycji realizowanych w roku 2010. 

 

- radny Wielgus zaproponował, aby posiedzenie rozpocząć od omawiania zagadnień z 

punktu 3, zapytał ponadto, dlaczego na komisji nie ma przedstawicieli OSP 

Poświętne. 

Radni przyjęli zaproponowaną zmianę. 

 

Ad.3 Pan Lipski Kierownik ZUK przedstawił zebranym wyniki badań laboratoryjnych 

dotyczących oczyszczalni ścieków. 

- radny Wielgus zapytał o uszkodzenia w grobli basenu oczyszczalni, 

- pan Lipski oznajmił, że obecnie trwają rozmowy z wykonawcą w celu usunięcia 

usterek i uszkodzeń. 

Podjęto dyskusję związaną z oceną stanu technicznego i wizualnego obiektu oczyszczalni 

ścieków. W dyskusji kierownik ZUK dodał, że o wszystkich usterkach powiadomiono 

wykonawcę, który będzie usuwał usterki. 

W dalszym toku posiedzenia komisja zapoznała się z dokumentacją przedstawioną przez 

gospodarzy OSP, dotyczącą gospodarki materiałowo-sprzętowej. Na posiedzenie przybył pan 

Pisarski pracownik urzędu od spraw ppoż. Przewodniczący Komisji dodał, że prosi, aby urząd 

pomógł OSP Gapinin w zaprowadzeniu dokumentacji oraz w sprawach dotyczących bieżącej 

działalności. 

- pan Pisarski oznajmił, że jednostki są stowarzyszeniami i są zobligowane do 

samodzielnego prowadzenia dokumentacji. 

W dalszej dyskusji związanej z gospodarką sprzętową radni omawiali również możliwości 

pozyskiwania dodatkowych środków finansowych na rzecz OSP.  

Na posiedzenie przybyła pani Jadwiga Kośka Skarbnik Gminy, która przedstawiła 

dokumentację inwentaryzacyjną sprzętu ppoż. oraz wyjaśniła zasady gospodarki sprzętowej i 

finansowania zakupów sprzętu dla OSP. 

Komisja dokonała oględzin dokumentacji materiałowej OSP 

Przewodniczący komisji dodał, że należy uzupełnić datę założenia księgi inwentarzowej oraz 

zwrócił się do Wójta o wyjaśnienie kwestii związanych z etatem konserwatora w OSP 

Poświętne. 



Wójt oznajmił, że zmieniono godziny pracy konserwatora, ponadto do końca czerwca ma 

określić charakter swojego zatrudnienia w PKS. 

- radny Wielgus zaznaczył, że należy pisemnie powiadamiać osoby mające składać 

wyjaśnienia lub informacje  o konieczności przybycia na posiedzenie. 

- Wójt dodał, że powiadamiał niezbędne osoby. 

Komisja zapoznała się z bilingami telefonu służbowego kierownika GOK. 

Komisja zaleciła dostosowanie wysokości abonamentów telefonów komórkowych tak, aby 

nie było przekroczeń limitów. 

O godzinie 11
20

 posiedzenie opuścił radny Świąder.  

Na posiedzenie przybył pan Kacprzak gospodarz OSP Poświętne oraz pan Łumiński Prezes 

OSP, którzy przedstawili dokumentację związaną z gospodarką materiałowo-sprzetową. 

Prezes OSP oznajmił, że zapisy w księdze gospodarza muszą być zgodne z danymi 

Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego w części podlegającej dofinansowaniu.  

Podjęto dyskusję związaną ze stanem  wyposażenia w sprzęt ppoż.  OSP Poświętne oraz 

zasad gospodarki sprzętem w jednostce. 

- pan Łumiński poprosił o wyposażenie świetlicy strażackiej w krzesła, 

- radny Wielgus stwierdził, że do świetlicy OSP w Brudzewicach również powinny być 

zakupione krzesła 

- radny Worach dodał, że OSP Brudzewice we własnym zakresie wykonało 

wyposażenie świetlicy. 

Po zakończeniu omawiania spraw OSP Przewodniczący komisji podziękował strażakom za 

przybycie i zaproponował dalsze omawianie kwestii kosztów użytkowania telefonu 

komórkowego kierownika GOK. 

W dyskusji radni wnioskowali o wyposażenie w służbowy telefon komórkowy i kartę w 

wysokości 50 zł  Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że komisja zaleca przeprowadzenie rozmowy z 

Kierownikiem GOK w sprawie przekroczeń limitów, ponadto dobrać abonamenty do potrzeb 

w przypadku uzasadnienia zwiększonej liczby połączeń oraz przenieść telefon Kierownika 

GOK do budżetu ośrodka. 

- radny Wielgus zapytał o budowę przepustu, stwierdził, że będą teraz problemy a 

należało wcześniej porozumieć się z zainteresowanymi rolnikami. 

Podjęto dyskusję związaną z budową przepustu na błotach brudzewskich . W dyskusji radny 

Wielgus pytał o koszty związane z budową przepustu. 

Na posiedzenie przybyła pani Elżbieta Lasota pracownik urzędu, która przedstawiła 

dokumentację dotyczącą realizowanych inwestycji w roku 2010 – w załączeniu do protokołu. 

W toku dyskusji komisja stwierdziła, że do dnia posiedzenia nie wpłynęły przyznane środki z 

realizacji inwestycji w Dębie. W dyskusji radni omawiali również usterki, jakie  stwierdzono 

podczas lustracji inwestycji na poprzednim posiedzeniu komisji. 

Na posiedzenie przybył pan Wójcicki pracownik urzędu, który zapoznał zebranych z 

dokumentacją przetargową na wyposażenie ośrodka sportowego w Studziannie. Radny 

Wielgus pytał o cenę kuchni gazowej zainstalowanej w budynku.  

Pan Wójcicki stwierdził, że jest ona ujęta w kosztorysie całościowym budowy ośrodka. 

Przewodniczący komisji podziękował pani Lasota i panu Wójcickiemu za przedstawienie 

informacji. 

W dalszej dyskusji radni zajmowali się realizacją inwestycji w roku 2010 oraz możliwościami 

realizacji inwestycji w roku 2011 i następnych. Wójt dodatkowo poruszył kwestie 

finansowania oświaty oraz możliwości wprowadzenia oszczędności w oświacie. 

Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z pismem Prezesa Sądu Okręgowego w sprawie 

wyboru ławników sądowych. 



Ad. 1. Przewodniczący komisji poinformował, że obecnie komisja zajmie się kwestiami 

związanymi z udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy. 

- radny Wielgus dodał, że prosi o umożliwieniem opuszczenia posiedzenia z powodu 

pilnych spraw rodzinnych, o których dowiedział się przed chwilą. 

Ad.2.W dyskusji Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt wniosku o 

udzielenie Wójtowi absolutorium za wykonanie budżetu za rok 2010.   

W głosowaniu wzięło udział 3 członków komisji. Za przyjęciem wniosku w sprawie 

udzielenia absolutorium głosowało 2 radnych, 1 był przeciwny. 

Na okoliczność przeprowadzonego głosowania sporządzono stosowną uchwałę wraz z 

uzasadnieniem, które to dokumenty zostały podpisane przez przewodniczącego i członków 

komisji. 

Po sporządzeniu uchwały i podpisaniu Przewodniczący Komisji o godzinie 14
05

 zamknął 

posiedzenie. 

 

    Przewodniczący Komisji 

Protokołował:          

Andrzej Pawlik 

 Bolesław Kośka 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Kacprzak Marian       .......................................................................  

 

Świąder Grzegorz   ....................................................................... 

 

Wielgus Krzysztof   ....................................................................... 

 

Worach Mieczysław        ........................................................................ 

 

 


